
 

 

4. sestanka delovne skupine vrtca Medo 

dne 5. 3. 2024 

v učilnici za N6 OŠ Janka Kersnika na Brdu pri Lukovici 

 

Seja se je pričela po uvodnem skupnem delu Sveta staršev OŠ Janka Kersnika Brdo. 

Prisotni: lista prisotnih 

Prisotni so se zbrali za obravnavo 4. točke dnevnega reda sveta staršev.  

Poročilo o poteku vrtčevskih aktivnosti in dejavnosti v prvi polovici šolskega leta so bila podana že na 

delovnem srečanju, ki je potekal 31. 1. 2024. Zato je pogovor tekel o:  

- Pridobljene so bile 3 ponudbe za zamenjavo umetne trave na Prevojah. Ponudbe bodo še 

posodobljene, saj so posamezni ponudniki pripravljeni ponuditi dodatni popust. Garancija na travo 

je odvisna od ponudnika od 5. let naprej. Dobava trave je do enega meseca.  

Predstavnica staršev iz skupine Lunice iz Krašnje je povprašala, če se bo zamenjala tudi trava v 

Krašnji, saj tudi ni najboljša. Po potrebi se bo tudi v Krašnji umetna trava zamenjala.   

- Delovna akcija je planirana ob zamenjavi umetne trave. Popisuje se tudi druga dela. Datum termina 

in število potrebnih rok bo sporočeno naknadno.  

- Zaklepanje vrtca – pridobljena ponudba cenovno ni tako visoka, vendar se bo možnost zaklepanja 

predebatirala na skupnem sestanku z ga. ravnateljico, ki je planiran za konec meseca marca oz. 

začetek aprila, saj ga. ravnateljica meni, da zaklepanje ni potrebno. 

- Na skupnem sestanku z ga. ravnateljico se bodo predebatirale tudi druge stvari kot so postavitev 

kamer v Krašnji, ureditev igrišča v Krašnji, prenova oz. investicije v vrtcu.  

- Invalidski parkirni prostor – ga. Osolnik je pridobila ponudbo za tablo, ki bi vse obiskovalce 

opozarjala na invalidski prostor. Tabla se bo naročila in pritrdila na ograjo pred parkirnim prostorom.  

- Ga. Osolnik je prosila, da se zapisniki sestankov objavljajo na spletni strani vrtca. Stran bo 

posodobljena in zapisniki dodani.  

- V vrtcu je bilo v zadnjem obdobju kar nekaj odsotnosti otrok. S strani vrtca smo opozorili, da starši 

ne javljajo vzrok odsotnosti, tudi takrat ko gre za nalezljive bolezni ali zaradi bruhanja in driske. 

Starši so predlagali, da se vsem staršem pošlje obvestilo, kjer se jih še enkrat opozori in prosi, da 

se redno sporoča vzrok izostanka. S strani staršev je bila izražena želja, da se vse starše obvešča 

že ob prvem primeru nalezljivih bolezni kot tudi da se napiše v kateri skupini je bil primer zaznan.  

- Izpostavljeno je bilo, da imajo nekateri starši ob sporočanju odsotnosti težave s spreminjanjem 

ikone (sonček ali zdravniški kovček), da se ob kliku na odsotnost kopira ikona od zadnje in da je ni 

mogoče spremeniti. Ikona se lahko zamenja in ker ima kar nekaj staršev s tem težave se bodo 

pripravila navodila. Poslana bodo predstavnikom, ki jih bodo nato delili med ostale starše, saj preko 

aplikacije WebVrtec ni mogoče pošiljati priponk.   

- Staršem je bilo sporočeno, da se bo spremenil način sporočanja število otrok v času šolskih 

počitnic. Vrtec se je zato odločil, saj je bil upad otrok od načrtovanega do dejanskega števila kar 

za 40 – 50 otrok na dan. Kar pomeni toliko več naročene hrane kot tudi toliko več (za 2 skupini) 

prisotnih delavk, ki v času počitnic ne morajo koristiti svojega dopusta. V času prvo majskih počitnic 

bo vrtec vse otroke odjavil. Starši, ki bodo za svojega otroka potrebovali varstvo, bodo svojega 

otroka morali prijaviti in s tem vrtcu sporočiti, da bo otrok v vrtcu (torej potrebujejo varstvo in 

naročajo prehrano). Po pogovoru z drugimi vrtci, se je to pokazala kot dobra praksa. Prisotni starši 

so se s tem strinjali.   

- Vsi starši so bili še enkrat povabljeni na igrico naših strokovnih delavk, ki bo v Kulturnem domu v 

Lukovici, v soboto, 9. 3. 2024, ob 17.00 ter seveda tudi v Dom krajanov v Krašnjo, ker bo igrica v 

petek, 15. 3. 2024.   

 

Zapisala: 

Barbara Knap 
 


